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Motor sporlarına ilgi art-
mışken, ülkemizde karting 
alanında başardığı ve ba-
şarmak istedikleriyle heye-
canlandıran, hız tutkusunu 
ilerde meslek edinmek iste-
yen Batı Yıldırım, ideallerini 
ve düşüncelerini yazarımız 
Umut Özden ile paylaştı. 

Umut Özden: Öncelikle hoş geldin 
Batı. Benim için de özel bir röpor-
taj olacak doğrusu. Böylesine önü 
açık ve bu yaşına rağmen kariyer 
adımlarını hızlı ve başarıyla ta-
mamlayan birisiyle röportaj yap-
mak benim için keyifli ve inanılmaz 
olacak. Bu yolculuğa çıkış hikayen 
tam olarak neydi? Daha büyük 
arenalarda mücadele etmek için 
kendini nasıl motive ediyorsun?

Batı Yıldırım: Röportaj için asıl ben 
teşekkür ederim. Aslında bu yol-
culuğa çıkış hikayemi tam olarak 
hatırlayamıyorum ama ailemin 
dediğine göre 2-3 yaşındayken bile 
tüm araba modellerini amblem-
lerinden tanıyormuşum. Sanırım 
benim motivasyonum kazanmak-
tan daha çok yarışmak, tabii yarışı 
kazanmak bu duyguları katlıyor 
ama ilk motivasyonum yarışmayı 
sevmek. Her piste çıkışımda yarışı 
bitirmek için çabalıyorum.

Umut Özden: Ailene: “Ben yarışmak istiyorum.” dediğinde ilk tepkileri ne oldu? İlk başta görüş 
ayrılıkları yaşadınız mı? 

Batı Yıldırım: Ben kendimi bildiğimden beri hep bu sporu yapmak istiyordum. Görüş ayrılığı 
demeyelim ama açıkçası babam ilk başlarda bu spor için 10 yaşından büyük olmam gerek-
tiğini düşünüyormuş. 7 yaşında da yapabileceğimi öğrendiğimizde ben pistteydim.

Umut Özden: Seni yarışmaya iten en büyük etmen neydi? 

Batı Yıldırım: Şu anda geriye bakıp düşününce, 7 yaşındayken bunu pek düşünmüyorsunuz. 
O zamanki tek düşüncem o aracı kullanmaktı. Yarışma fikri zamanla eğitmenleriniz tarafın-
dan size evriliyor. Bende bu konuda çok şanslıydım. İlk başladığım garajın sahibi ve benim 
eğitmenim olan Emre Ergör, sayısız şampiyonlukları olan bir pilot.

BATI YILDIRIM



Umut Özden: İlk karting deneyimini 7 yaşındayken tatmışsın. Aracın içine ilk kez otururken 
neler hissettin?

Batı Yıldırım: Çok net hatırlamıyorum ama sanırım çok heyecan ve biraz da korku. Aracı ilk 
çalıştırdığınızdaki o ses ilk başlarda ürkütücü geliyor.

Umut Özden: Geçtiğimiz sezon kariyerindeki ilk “Senior” deneyimine rağmen 9 kupa kazan-
dın. Bu yıl içinde de aynı performansı görebilecek miyiz?

Batı Yıldırım: En büyük hedefim ve motivasyonum bu. Hatta aynı performanstan öte daha iyi-
sini yapmak istiyoruz. Hem pist hem bireysel antrenmanlarım geçen sene sezonun bitimin-
den bir sonraki hafta başladı. Neredeyse hiç ara vermedim diyebilirim. 

Umut Özden: Motor sporlarındaki en büyük hedefin ne? Formula serilerinde yarışmak istiyor 
musun yoksa farklı mecralarda mı yarışma hedefin var?

Batı Yıldırım: Dürüst olmak gerekirse Formula 1 bu sporun en zor hedefi. Tabii bu sporu kime 
sorsanız herkes Formula 1 hedefi koyar. Ama ben bunun maalesef Türk pilotlar için yakın za-
manda mümkün olmadığını düşünüyorum. Kalbimin uzak bir köşesinde Formula 1 hep olacak 
ama benim daha gerçekçi hedefim var. O da pist kapalı teker şampiyonalarında fabrika pi-
lotu olmak. Doğrusu benim en gerçekçi hedefim, ilerde bu işi meslek olarak yapabilecek bir 
yerlere gelmek.

Umut Özden: Sen yarışırken, çevrendekilerin tepkisi tam olarak nasıl oluyor? Sana motivasyon 
konuşması yapan birileri oluyor mu?

Batı Yıldırım: Annem şu ana kadar hiçbir yarışımı izlemedi. Biz yurt içi ve yurt dışındaki tüm ya-
rışlara ailece gideriz. Annem ve babam her zaman yanımdadır ama annem çok heyecanlan-
dığı için yarışlarımı izleyemez. Hep garajda oturur ve telefondan takip eder. Çevremde bu işte 
gerçekten deneyimli kişiler oldu ve ailem de hep iyi ekiplerle çalışma imkanını bana sağladı. 
Motivasyon konuşması değil de genelde piste çıkmadan önce son tüyoları veriyorlar.



Umut Özden: Motor sporlarını takip 
eden insanların genellikle beklentisi 
Formula 1’de o insanları görmek olu-
yor. Hele sen ve sen gibi genç pilot-
ları o gridde görmek bizlere ayrı bir 
heyecan katıyor. Örneğin yakın za-
manda bunu başaran kişi olan Kimi 
Antonelli’yi örnek verebilirim. Bu sezon 
Formula 2’de yerini alacak. Biraz daha 
geçmişe gidersek Türkiye’den Cem 
Bölükbaşı ve Jason Tahincioğlu ülke-
mizi temsil etmişlerdi. Sana böyle bir 
şans gelirse kullanmayı düşünür mü-
sün? Seni motor sporlarının zirvesinde 
izleyip, İstiklal Marşımızı okuturken 
düşünmek bile mutlu ediyor doğrusu.

Batı Yıldırım: Açıkçası Antonelli’yi 
biliyor olmana hem şaşırdım, hem 
de sevindim. Genelde çünkü motor 
sporlarını takip edenler sadece F1 deki 
pilotlar üzerinden durumu yorumlar-
lar. Bu arada ilginç bir detay vereyim. 
8 yaşındayken İtalya’daki ilk yarışım 
İtalya şampiyonasında Sienna pis-
tindeydi. Benim buradaki ilk yarışım, 
Kimi’nin Mini’deki son yarışıydı. Yani 
kendisi ile yarıştım. Daha doğrusu 
yarıştım demeyeyim, o zamanki ya-
şım ve tecrübemle onlar yarıştı ben 
arkadan onları takip etmeye çalıştım. 
İlginç bir not daha ekleyeyim. Henüz 2 
hafta önce Cremona pistinde beraber 

antreman da yaptık. Kimi ile kariyerimizde oldukça ortak nokta var.

Formula, özellikle Formula 2 ve sonrasındaki süreç ayrı bir konu. İnanın oradaki birçok pilot 
gerçekten orada olması gereken pilotlar değil. Benim görüşüme göre Formula 1’de bile grid-
de gerçekten iyi diyebileceğim pilot 7-8 tane. Geçen sene İtalya’da koçluğumu yapan Flavio 
Camponesci ve Felice Tienne, 2 senedir mekanikerliğimi yapan Alessio Santilli; defalarca Max  
Verstappen dahil çoğu pilotu geçip, dünya şampiyonluğu yaşamış pilotlar ama maalesef 
hiçbiri Formula 3’e dahi gidemedi. Bir pilotun 8-9 yaşından, Formula 1’e kadar giden 10 yıllık 
serüveninde harcaması gereken bütçe yaklaşık 12-14 milyon euro. Maalesef Türkiye’de böyle 
bir yatırımı yapabilecek bir yatırımcı yok. Keşke olsa. 

Umut Özden: Bu zamana kadarki en iyi yarışın hangisiydi? Bize en iyi yarışından biraz bahse-
der misin?

Batı Yıldırım: İlginç bir cevap olacak belki ama kariyerimin en iyi yarışı muhtemelen aynı 
zamanda kariyerimin en kötü sonuçlu yarışlarından biri. :) Geçen sene Lonato pistinde yap-
tığımız bir gece yarışı vardı. Maalesef haftaya çok kötü başladık. Teknik olarak hiçbir setup’ı 
tutturamadık. Sanki bütün hafta boyunca buz pateninde gibiydim. Tepe gruptan tur başı 
0,5-0,7 saniye yavaştım. Korkunç bir sıralama yaptım ama takım savaşmayı hiç bırakmadı. 
Ara eleme yarışları sanırım hayatımın en yorucu ve zor yarışlarıydı. Pre-finale çıkarken takım 
patronu gelip özür dilemek zorunda kaldı. 



Bana, “Elimizden geleni yapıyoruz ama setup tutmuyor, kusura bakma. Sana bu 
hafta hızlı bir araba veremedik ama şimdi sen pilotluğunu göstermek zorunda-
sın.” dedi. Pre-finali 15. başlayıp 3. bitirebildim ama inanılmaz yoruldum. Yarış 
içinde yavaş olmama rağmen 14 tur boyunca hem yarışmacıları geçip hem de 
defans yapmak inanılmazdı. Eleme yarışları o kadar kötü geçmişti ki maalesef 
pre-finalde 3. olmam bile finale kalmama yetmedi ama takım direktörümün ve 
mekanikerimin söylediğine göre o hafta sonu gerçek anlamda bir pilot olmuşum. 
Tabii ilk kazandığım yarış ve WSK Euro Series şampiyonluğunu aldığım yarışlar 
da çok özeldi. 

Umut Özden: Motor sporlarından en çok hangisini takip ediyorsun? Oradaki en 
sevdiğin pilotlar kim ya da kimler? Yoğun takvimine rağmen takip etme imkanın 
oluyor mu?

Batı Yıldırım: Klasik olacak belki ama tabii ki Formula 1 ve GT serilerini takip edi-
yorum. Lewis Hamilton ve Lando Norris en beğendiğim pilotlar.

Umut Özden: “Şu pistte yarışmayı çok istiyorum.” dediğin bir pist var mı?

Batı Yıldırım: Karting ve normal pistler teknik ve yapı olarak birbirinden farklı. 
Açıkçası kartingte tüm istediğim pistlerde yarıştım ve yarışıyorum ama günün 
birinde mümkün olursa İstanbul Park’ta yarışmayı çok istiyorum.

Umut Özden: Seni bu süreçte en çok zorlayan şey neydi?

Batı Yıldırım: Sanırım bir-iki şey var. Birincisi, okul ve yarışları beraber götürmek. 
Yarışmak için 2 haftada bir İtalya’ya gitmek. Ama sanırım esas zorlayan, belli bir 

seviyeye gelince başa-
rı beklentisi ve “acaba” 
stresi. Bu konuda da çok 
şanslıydım. Bu sorunla-
rımızı spor psikoloğum 
Berceste abla ile aşıyo-
ruz.

Umut Özden: Türkiye’nin 
motor sporlarındaki ba-
şarısı hakkında neler dü-
şünüyorsun? Bir gün seni 
de o başarılı kariyerlerin 
yanında anabilecek mi-
yiz?
Batı Yıldırım: Evet,  benim 
de tek hedefim gidebil-
diğim en iyi yerlere ka-
dar gidebilmek



Umut Özden: Aktif Formula 1 sürücüleri 
arasından ya da hayatta olmayan For-
mula 1 sürücüleri arasından kiminle kar-
ting yarışı yapmak isterdin?

Batı Yıldırım: Biliyorsunuzdur, Formula 1 
pilotlarının hemen hemen hepsi karting 
kökenli. Şu an yarışan birçok pilotun ya 
kendi karting takımları var, ya da adlarına 
şase markaları var. Hemen hemen hep-
si de off season’da kartingle antrenman 
yaparlar. Birçoğu ile zaten aynı pistlerde 
bulundum ama yarış açısından sanırım 
Lewis Hamilton ve Fernando Alonso ile ya-
rışmayı isterdim.

Umut Özden: Farklı sporları denemek iste-
din mi? Böyle bir girişimde bulundun mu? 
Eğer yarışmayı arzulamasaydın hangi 
spor dalında ilerlemek isterdin?

Batı Yıldırım: Futbol oynamayı seviyorum. 
Daha küçükken snowboard yapıyordum 
ama artık sakatlık riski yüzünden uzak 
duruyorum ama sanırım futbolda ilerle-
mek isterdim.

Umut Özden: Motor sporlarından tanışmayı en çok istediğin kişi kim ve neden?

Batı Yıldırım: Lewis Hamilton tabii ki..:) çünkü o bir GOAT 

Umut Özden: 2024 yılında bizlere neler vaad edebilirsin? 2024 yılındaki en büyük hedefin ne-
dir?

Batı Yıldırım: Tek hedefim 2023 yılından daha iyi olmak. İngiltere’de dünya şampiyonası var, 
ona katılmayı istiyorum ama orası maalesef bana bağlı değil. 

Umut Özden: Yarışlara çıkmadan evvel yaptığın bir totem var mı?

Batı Yıldırım: Çok bir totemim yok, müzik dinlemeyi severim ve genelde kaskı takana kadar ku-
laklığım hep kulağımdadır.

Umut Özden: Senin gibi hayallerinin peşinden koşmak isteyen herkese vereceğin tavsiyeler 
nedir?

Batı Yıldırım: Öncelikle bu konuda ciddi eğitim almalılar. Türkiye’de bu işi ciddi yapan sadece 
3-4 takım var. Bu işte gerçekten iyi olan profesyonellerle çalışsınlar ve bıkmadan usanmadan 
antrenman yapsınlar. 

Umut Özden: Son olarak buradan seni sevenlere ve hayranlarına vereceğin bir mesaj var mı-
dır?

Batı Yıldırım: Ben öncelikle size tekrardan teşekkür ederim. Sizi de fırsatınız olursa Türkiye’deki 
antrenmanlarımızdan birine davet etmek isterim ki bu spor hakkında daha fazla bir fikir oluş-
sun. Tekrardan teşekkürler.



Karşıyaka, Bolu ve şimdi Bah-
çelievler… Kariyerinde yeni 
ufuklar açmaktan çekinme-
yen voleybolcu Ece Kozdere, 
voleybolu ve başarmak iste-
dikleriyle Diyagonal Dergi’de 
sizlerle. 

Yaren Alaca: Öncelikle merhaba 
Ece, kariyerinde başarılar dileriz! 
Spora olan ilgin nasıl başladı, ne-
den voleybol diyerek sorularıma 
başlamak istiyorum.  

Ece Kozdere: Merhabalar, öncelikle 
güzel dilekleriniz için çok teşek-
kürler. Serüvenimin başlamasında 
katkısı bulunan başta ailem, daha 
sonra da jimnastik hocam bulu-
nuyor. İlkokulun başında jimnastik 
ile tanıştım, o zamanlarda da hep ya-
şıtlarımdan uzun olduğum için jimnastik öğretmenim benim için başka sporların 
daha uygun olabileceğini önermiş. Bu sayede annem ve babamın yönlendirmesiyle 9 
yaşımda Karşıyaka Spor Kulübü’nde voleybola başladım. 

Yaren Alaca: Antrenman rutinin hakkında biraz bilgi verebilir misin? 

Ece Kozdere: Antrenman tempomuz oldukça yüksek. Şu an haftada tek maç oynadığımız 
için maçtan sonraki gün dinlenme şansımız oluyor fakat iki hafta sonra oynanacak olan 
playoff’lara hazırlandığımızdan dolayı haftada dört gün çift antrenmanımız oluyor. Sa-
bah antrenmanlarımız bir buçuk saat, akşam antrenmanlarımız da ortalama iki, iki buçuk 
saat sürüyor. Tabii ki toplantıları ve bireysel antrenmanları da unutmamak lazım, antren-
mandan önce yaptığımız toplantılar ve tedavilerimizi de işin içine katarsak salonda orta-
lama beş, altı saat bulunduğumuz bile oluyor. 

Yaren Alaca: Maç günlerinde kendini nasıl motive ediyorsun? Bir stres yaşıyor musun, 
eğer yaşıyorsan bu stresle nasıl başa çıkıyorsun? 

Ece Kozdere:  Maç günleri haftanın favori günü oluyor benim için. Açıkçası emeğimizin 
karşılığını almak beni motive ediyor, kazandıktan sonra yorgunluğumu bile çok az his-
sediyorum. O yüzden bir önceki maç galibiyeti beni önümüzdeki maça da motive ediyor 
diyebilirim. Tabii ki kötü geçen, kendimizi gösteremediğimiz günler veya dönemler oluyor. 
Buradaki en önemli konunun mentali sağlam tutmak olduğunu düşünüyorum ve zihnimi 
sürekli ileriye odaklı tutmaya çalışıyorum. Tabii ki çok stresli olduğum zamanlar oluyor 
ama o anlarda genelde nefes egzersizleriyle anı kurtarmaya çalışıyorum.

ECE
KOZDERE



Yaren Alaca: Maçlardan önce bir totemin var mı?

Ece Kozdere: Eskiden çok fazla vardı ama şuan totemlerimin sayısı olduk-
ça azaldı. Voleybol yaşım ilerledikçe sanırım yavaş yavaş yok oldular. Totem 
sayılmaz belki ama kendimi motive etme şekillerimden biri olarak; her maç 
günü yaptığım maç makyajımı ve maç saçımı yapmayı totemim olarak söy-
leyebilirim. (Gülüyor)

Yaren Alaca: Spor hayatın dışında hobilerin nelerdir? 

Ece Kozdere: Spor hayatım dışında arkadaşlarımla vakit geçirmek benim fa-
vorim. Bu sezon çok iyi dostluklar edindim, bu yüzden genelde boş vakitlerimi-
zi hep birlikte geçiriyoruz. Onun dışında kitap okumayı, dizi izlemeyi de çok se-
verim. Karşıyaka kültürü ile büyüdüğümden dolayı zaman buldukça basketbol 
maçlarını da takip etmeyi seviyorum.. 

Yaren Alaca: Kendin için bir öz eleştiri yapabilir misin? Sence en güçlü yanın 
ve “geliştirmem gerekiyor” dediğin yönlerin nelerdir? 

Ece Kozdere: En güçlü yönümün kesinlikle dı-
şarıdan gelen olumsuzluklara 

karşı kendimi kapatabiliyor 
oluşum olduğunu düşünü-
yorum. Diğer taraftan bazı 
dönemlerde mental olarak 
ayakta durmakta çok zorla-
nıyorum. Bu dönemlerde biri-
nin beni arkamdan destekle-
yip, beni zorlaması gerektiğini 
hissediyorum. Yani ne kadar 
hoşlanmasam da birinin beni 
push’laması gerektiğini hissetti-
ğim zamanlar oluyor. Bunu ken-
di içimde yenmem gerekiyor ve 
bunu geliştirmeye çalışıyorum.

Yaren Alaca: Kariyerine sence kaç 
yaşına kadar devam edebilirsin? 
Kendine belirlediğin bir yaş var mı? 

Ece Kozdere: Kendime belirlediğim 
bir yaş yok açıkçası. Voleybolu se-
verek oynuyorum, vücudum izin ver-
dikçe de oynamak isterim tabii ki. 



Yaren Alaca:  Sosyal medya gönderilerine baktığımızda seyahat etmeyi sev-
diğini görüyoruz. Seyahat etmekten en çok keyif aldığın şehir/ülke neresi? 

Ece Kozdere: Ben biraz konfor alanı insanıyım. Seyahat etmeyi çok seviyorum 
tabii ki fakat yaz tatilimin büyük çoğunluğunu Çeşme’de geçiriyorum arka-
daşlarımla birlikte. Onun dışında şu zamana kadar en keyif aldığım, favori 
seyahatim Belgrad’a oldu. 

Yaren Alaca: Voleybola hiç başlamamış olsaydın sence şu an ne ile uğraşıyor 
olurdun?

SUBAY OLMAK İSTERDİM

Ece Kozdere: Muhtemelen subay olmak isterdim, ailemde çok fazla asker var. 
Küçükken voleybolcu olmak dışında başka bir şeyi düşünemediğim için emin 
olamıyorum. 

Yaren Alaca:  Bu sene yeni bir takıma katıldın. Sana tekrardan başarılar diliyor 
ve nice kupalar kaldırmanı temenni ediyorum. Yeni takımında ilk günlerin na-
sıldı? Takıma alışman uzun sürdü mü?  

Ece Kozdere: Çok teşekkür ediyorum. Yeni takımım-
da ilk günlerim oldukça heyecan-
lıydı, gün geçtikçe, arkadaşlıkları-
mız yakınlaştıkça çok daha keyifli 
bir atmosfer olmaya başladı. Ger-
çekten bu sene bu kadar iyi karak-
terlerle çalışma fırsatım olduğu için 
kendimi çok şanslı hissediyorum. 
Herkesten farklı şeyler öğreniyorum. 
Bu güzel ortamın içine bir de şampi-
yonluk kupası geldiğinde muhteme-
len en unutulmaz sezonumu yaşamış 
olacağım..

Diyagonal: Son olarak, kariyerinde bir 
sonraki adımın ne olacak? Bize bundan 
sonraki planından bahsedebilir misin?

Ece Kozdere: İlk hedefim, 2 hafta sonraki 
playoff’tan şampiyon olarak ayrılmak. 
Önümüzdeki sezon için yorum yapmam 
doğru olmayabilir ama ilerleyen sezon-
larda kariyerime bir yurt dışı tecrübesi de 
eklemek istiyorum.



Yaşın sadece bir sayı olduğunu, başardığı büyük işlerle kanıtlayan, 
artistik yüzme milli takımımızın değerli parçası Ece Üngör, Diyagonal 
Dergi’nin 42.sayısında editörümüz Dilara Bostaş’la spora ve yaşantı-
sına dair samimi bir sohbet gerçekleştirdi.

Dilara Bostaş: Merhaba Ece! Öncelikle kariyerinde başarılar dileriz. Seninle yazılı 
bu sohbete; örnek, idol aldığın biri var mı diye sorarak başlamak istiyorum. 

Merhaba, çok teşekkür ederim. Tabii ki belirli davranışlarını örnek aldığım, takip 
ettiğim insanlar var ama tek bir isim söyleyemem. Değişik insanların ve spor-
cuların farklı karakterlerini ve özelliklerini beğeniyorum. Bana uygun olan yan-
larını da, kendime göre şekillendirmeye çalışıyorum.

Dilara Bostaş: Antrenman rutinin hakkında bize biraz bilgi verebilir misin? Haf-
tada kaç gün çalışıyorsun? 

Antrenman rutinim oldukça yoğun. Haftada 6 gün antrenmanım oluyor ve gün-
de çift antrenman  şeklinde yapıyorum. Zorlu ve yorucu geçiyor. Hem havuzda, 
hem de havuzun dışındaki kara antrenmanlarında oldukça tempolu bir şekilde 
çalışıyoruz.

ECE ÜNGÖR



Dilara Bostaş: Spor hayatın dışında günlerini nasıl geçiriyorsun? Okul hayatın ve 
sporculuğu dengelemekte zorlandığın oldu mu?

Spor hayatım dışında kalan vakitlerde bol bol dinlenerek ve gezerek geçirme-
ye çalışıyorum. Evet, okul hayatımda özellikle sınav haftalarında zor oluyor. Çift 
antrenman araları, benim için ders çalışma vakti diyebilirim ama olabildiğince 
ikisini dengeli bir şekilde götürmeye çalışıyorum. 

Dilara Bostaş: Henüz çok gençsin, katıldığın şampiyonalarda yaş olarak en kü-
çük sporcu olduğun durumlarla karşılaşıyorsundur mutlaka. Bunun sence her-
hangi bir avantajı ya da dezavantajı var mı? 

Evet, büyükler kategorisinde gittiğim her yarışta en küçük sporcu oldum. Yaşça 
benden çok büyük ve dolayısıyla çok daha tecrübeli sporcularla yarışmak tabii 
ki biraz baskı oluşturuyor ama artık bu duruma alıştım. Bunun gelecek spor ha-
yatım açısından benim için büyük bir avantaj olduğunu düşünüyorum. Aslında 
şu an yolun ne kadar başında olduğumu ve neleri başarabileceğimin ufak bir 
kanıtı diyebilirim.

Dilara Bostaş: Suyun içindeyken ters bir hareket yapıp bir yerini incitmekten 
korktuğun hiç oldu mu? Ben olsam çok korkardım

10 yıldır bu sporu yaptığım için sanırım artık alıştım (Gülüyor). Genelde izleyen-
lerin böyle bir önyargısı oluyor aslında ama doğru tekniği öğrendikten sonra 
suyun içinde sakatlık riski oldukça düşük. 

Dilara Bostaş: Kariyerin için sıradaki hedefin nedir?

Dünya ve Avrupa sıralamasında ülkemizi taşıyabileceğim kadar  yukarıya ta-
şımak. 

ECE ÜNGÖR



Dilara Bostaş: Artistik yüzmeye nasıl başladın? Seni artistik spora çeken şey ne oldu?

Küçük yaşlarda jimnastik antrenörümün önerisi ve tavsiyesiyle denedim bu sporu. 
Denedikten sonra bende yarattığı heyecana bayıldım. Hem tutkum oldu hem de iler-
lemek istediğim branş olduğuna karar verdim.

Dilara Bostaş: Biraz da diğer spor dallarından konuşalım😊 yakından takip ettiğin bir
spor var mı?

Evet, yüzme ve voleybol branşlarını takip ediyorum. 

Dilara Bostaş: Küçükken en büyük hayalin neydi? Hep artistik yüzme ile mi ilgilenmek 
istemiştin yoksa başka bir alana yönelmeyi düşünmüş müydün?

Küçükken en büyük hedefim, bir sporcu olarak milli takıma seçilmek ve ülkemizi yurt 
dışında temsil etmekti. Kısa zamanda bu hayalime kavuşmak muazzam bir duygu.

Dilara Bostaş: Şu anda 17 yaşındasın, üniversitede akademik kariyer yapmayı planlı-
yor musun? Üniversite için bir hedefin var mı?

Evet  10. sınıftayım üniversite için hala biraz zaman var, çok hızlı da geçeceğini biliyo-
rum. Üniversitede akademik kariyer planlıyorum, henüz branş olarak karar vermedim 
ama sporculuk kadar spor hayatı sonrasında da planlarım olması gerektiğine inanı-
yorum.

Dilara Bostaş: Bu spora başlamak isteyenler için bazı tavsiyelerde bulunabilir misin?

Sabırlı olun ve pes etmeyin. Ve bence en önemlisi benim branşım ya da farklı bir branş 
farketmez, mutlaka severek yapın.



Dilara Bostaş: Kariyerinde en “unutulamaz” ve “keşke hafızamdan artık silinse” 
dediğin anların neler?

En unutulmaz an 2023 yılında Dünya Şampiyonası’nda finale kaldığımızı öğren-
diğimiz andı. Finalde ülkemi temsil etmeye hak kazanan, bu branştaki ilk Türk 
sporcu olmak unutulmazlarımın başında geliyor. Ama şu an için hafızamdan 
silmek istediğim bir an yok, her dakika her saniye sporumla ilgili benim için şu 
an bir deneyim. 

Dilara Bostaş: Son olarak, Cumhuriyetimizin 100. Yılındayız. Tüm sporcuları-
mız bunun gururu ve mutluluğu ile çalıştı ve güzel başarılar elde ettiler. Milli bir 
sporcu olarak bu yıl milli sporcularımızın kazandığı başarıların sende neler his-
settirdiğinden bahsedebilir misin?

Cumhuriyetimizin 100. yılında elde edilen başarılar özellikle biz sporcular için 
çok kıymetli. Atatürk’ün biz gençlere emanet ettiği Cumhuriyetimizi tüm dün-
yaya tanıtmak milli sporcuların öncellikli görevidir. 


